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Protokół Nr XXXI/2017 
 XXXI sesji Rady Powiatu w Giżycku 
               z dnia 25 maja 2017 r. 

BR.0002.5.2017 
XXXI Sesję Rady Powiatu w Giżycku otworzyła o godz. 15.00 Przewodnicząca Rady 
Powiatu Monika Ł ępicka-Gij. Oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu 
uczestniczy 16 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób, stanowi 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Powitała radnych oraz wszystkich obecnych na sali gości.   
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu  poinformowała, że w statutowym terminie nie wpłynęły 
uwagi do protokołu XXX sesji Rady Powiatu w Giżycku z dnia 27 kwietnia 2017 r.    
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała przyjęcie w/w protokołu pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 - jednogłośnie. 
Protokół XXX sesji Rady Powiatu w Giżycku z dnia 27 kwietnia 2017 r.   został przyjęty. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do porządku obrad. 
Radni nie zgłosili żadnych uwag ani wniosków. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała porządek XXXI  sesji: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 
2. Przyjęcie przez Radę protokołu XXX sesji z dnia 27 kwietnia 2017 r.    
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
6. Ocena zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę sytuacji społecznej 

i demograficznej.  
7. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy za rok 2016. 
8. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z realizacji programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego za rok 2016. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Powiatu Giżyckiego na lata 2017 - 2029. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2017.  
11. Sprawy różne. 
12. Zamknięcie sesji.       

 
O godz. 15.10 Przewodnicząca Rady Powiatu powitała przybyłą na sesję radną Lidię Należyty. 
Od tej pory obradowało 17 radnych. 
 

Ad. 4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych.` 
Starosta W. Strażewicz z okazji przypadającego w dniu 27 maja  święta samorządu 
terytorialnego w Polsce złożył wszystkim pracownikom samorządu powiatowego życzenia 
sukcesów w pracy i pomyślności w życiu osobistym. 
Starosta przedstawił Sprawozdanie: 

1) Zarząd wyraził zgodę na przygotowanie i złożenie projektu pn. „Oswoić autyzm”, 
w ramach programu Interreg Litwa – Polska, którego celem jest wymiana 
doświadczeń pomiędzy pracownikami naszego PORE i Centrum Pedagogiczno-
Psychologicznego w Alitusie w obszarze diagnozy i terapii dzieci i młodzieży 
niepełnosprawnej z różnego rodzaju deficytami rozwojowymi, emocjonalnymi 
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i problemami sensorycznymi. W projekcie będą brali również rodzice z obu krajów. 
W ramach projektu zostanie stworzony ogród terapeutyczny, sensoryczny, w którym 
będą odbywały się zajęcia z hortiterapii (ogrodolecznictwa). Ogród będzie 
prowadzony przez wychowawców Młodzieżowego Ośrodek Socjoterapii. Wartość 
ogólna projektu to 50  tys. Euro (po połowie dla każdego). Partnerem wiodącym jest 
Powiatowy Ośrodek Rozwoju Edukacji. 

2) PORE jest również współautorem drugiego projektu pn. „Ja mogę” w partnerstwie 
z Alituskim Centrum Kształcenia Zawodowego (partner wiodący). Projekt dotyczy 10 
młodych ludzi w wieku 16 - 29 lat zagrożonych niedostosowaniem społecznym bądź 
niepełnosprawnością intelektualną, którzy nabędą umiejętności zakładania 
działalności gospodarczej. Efektem projektu będzie utworzenie w PORE Akademii 
Młodego Przedsiębiorcy. Wartość projektu to również 50 tys. Euro. 

3) Kolejny wniosek do powyższego programu zostanie przygotowany przez Zespół 
Szkół Elektronicznych i Informatycznych w partnerstwie z Alituskim Centrum 
Kształcenia Zawodowego pn. Sąsiedzka wymiana doświadczeń i umiejętności 
zawodowych. Celem ogólnym projektu jest stworzenie warunków organizacyjnych 
i merytorycznych ułatwiających zatrudnienie absolwentów ARRC (partner litewski) 
i naszych szkół zawodowych. Niejako przy okazji szkoła chce dokonać ocieplenia 
budynku siłowni. Wartość projektu 50 tys. Euro z czego 27 tys. dla naszej szkoły 
(partner wiodący) i 23 tys. dla strony litewskiej. 

4) Rozstrzygnięte zostały konkursy na stanowisko dyrektorów 3 naszych placówek 
oświatowych. Stanowiska dyrektorów powierzono: 

• w Zespole Szkół Zawodowych  - Małgorzacie Rakowskiej-Ożga 
• w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii – Iwonie Radzymińskiej 
• w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym   - Katarzynie Rzeczyckiej. 

5) Rozstrzygnięte zostały konkursy na udzielenie dotacji organizacjom pozarządowym – 
II transza.  

Na zadania w zakresie kultury fizycznej i sportu wpłynęło 5 wniosków na sumę 16.960 zł. 
Do podziału było 5.800 zł. Po ocenie formalnej postanowiono przyznać dotację 
wszystkim wnioskodawcom tj.  
- Uczniowski Klub Żeglarstwa Regatowego Niegocin otrzymał 1.200 zł na organizację 
Regat Żeglarskich Mistrzostwa Klasy Optymist gr. B oraz Regat żeglarskich Salling CUP 
Puchar Trzech Ryb w klasie Optymist – 1.000 zł. 
- Towarzystwo Kolarskie Masters otrzymało 1.000 zł na cykl imprez kolarsko-
rowerowych w powiecie giżyckim. 
- Giżyckie Stowarzyszenie Wędkarskie otrzymało 1.000 zł na Zawody Ogólnopolskie 
Wędkarskie „Drapieżnik 2017”. 
- Stowarzyszenie Promocji Tańca Lecdance otrzymało 1.600 zł na XII Ogólnopolski 
Turniej tańca Towarzyskiego Mazury 2017. 
 
Na dofinansowanie wkładu własnego w obszarze kultury fizycznej i sportu wpłynęła 
jedna oferta, która nie uzyskała pozytywnej oceny merytorycznej. 
 
Na dofinansowanie wkładu własnego w obszarze kultury i ochrony dziedzictwa 
narodowego wpłynęła jedna oferta teatru IOTA na realizacje zadania Święto Wsi Radzie 
2017 – przyznano 1.000 zł 
 
W zakresie profilaktyki i promocji zdrowia oraz kompleksowego wsparcia dzieci 
i młodzieży z zaburzeniami rozwojowymi oraz  ich rodzin  dofinansowanie wniosków 
otrzymali: 
- Giżyckie Stowarzyszenie Osób z chorobą Parkinsona „Tulipany” – kwota 2.000 zł na 
konferencję edukacyjną pn. „przychodzi Parkinson do lekarza”, 
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- Stowarzyszenie Przyjaciół Radosnych Dzieci – na zadanie pn. Zdrowe Dziecko to 
radosny przedszkolak – 2.000 zł, 
- Polskie Stowarzyszenie na rzecz Osób z Niepełnosprawnością Intelektualna Koło 
w Giżycku – na zadanie pn. kompleksowe wsparcie dzieci i młodzieży z zaburzeniami 
rozwojowymi oraz ich rodzin – 23.000 zł. 
6) W ramach programu Interreg Litwa-Polska zostanie złożony projekt pn. Varena 

i Giżycko w rytmie przyrody i historii, którego celem jest wspólna promocja walorów 
przyrodniczych i historycznych rejonu Varena i Powiatu Giżyckiego. W ramach 
projektu zostanie opisany nieoznakowany szlak turystyczny: Szlak Frontu 
Mazurskiego 1914 -1915 wsparty serią publikacji papierowych (ulotki, przewodniki, 
mapy oraz aplikacją na urządzenia mobilne). Varena jest partnerem wiodącym, 
wartość projektu 50 tys. zł, z czego dla nas 20 tys. zł.  

7) Podjęliśmy decyzję o ogłoszeniu III przetargu na sprzedaż działek przy ul. 
Wodociągowej, przy szpitalu. 

8) Jak co roku wraz z Miastem Giżycko podejmowaliśmy delegację celników z obwodu 
Kaliningradzkiego, którzy z okazji Dnia Zwycięstwa składali kwiaty na cmentarzu 
żołnierzy radzieckich oraz cmentarzu żołnierzy poległych w I wojnie światowej. 

  9) Odbyło się kolejne zgromadzenie ogólne Związku Powiatów Polskich, w którym brałem 
udział,  tym razem w Kołobrzegu. 

 
Informacje oświatowe: 

1) Sukcesy naszych uczniów w Olimpiadach: 
- Uczeń I LO Wojciech Wiśniewski uzyskał tytuł finalisty Ogólnopolskiej Olimpiady 
Statystycznej zdobywając tym samym już trzeci indeks na wyższą uczelnię, 
- Uczeń II LO Paweł Harach zajął  V miejsce w Polsce w Olimpiadzie Bibliologicznej                      
i Infamotologicznej , zdobywając indeks na wyższą uczelnię, 
- Uczeń ZSKŚiA Krystian Kordowski dzięki wynikom uzyskanym na Ogólnopolskim 
Konkursie Wiedzy o Ergonomii i Bezpieczeństwie Pracy w Rolnictwie zdobył indeks na 
SGGW. 

2) 13 maja Specjalny Ośrodek Szkolno – Wychowawczy  był organizatorem VII 
Regionalnego Mityngu Pływackiego Olimpiad Specjalnych, w którym wzięło udział 
ponad 80 uczestników. Uczeń naszego SOSW - Maciej Glica  zdobył 3 złote medale       
i zakwalifikował się na zawody ogólnopolskie. 

3) W dniu 19 maja Specjalny Ośrodek Szkolno – Wychowawczy  wraz z funkcjonującym 
przy Ośrodku Stowarzyszeniem „Szansa” był organizatorem konferencji                          
„Wykrywanie zaburzeń w rozwoju, kto i gdzie może pomóc”. Patronat nad 
konferencją objęła Pani Agata Kornhauser- Duda.  

4) Powiatowy Ośrodek Rozwoju Edukacji był współorganizatorem Powiatowego 
Przeglądu Spektakli Profilaktycznych, w którym wzięły udział szkoły podstawowe           
i gimnazja z terenu naszego powiatu. W kategorii gimnazjum I miejsce zdobył zespół    
z Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapeutycznego ( ex aequo z Gimnazjum nr 1). 

5) Powiatowy Zespół Obsługi Szkół i Placówek Oświatowych zorganizował  powiatowe 
eliminacje Warmińsko-Mazurskiego Młodzieżowego Turnieju Motoryzacyjnego.            
I miejsce zdobyła drużyna z Zespołu Szkól Zawodowych. Zwycięska drużyna 
reprezentować będzie Powiat Giżycki w finale wojewódzkim. 

6) W dniu 22 maja konferencją w Zespole Szkół Elektronicznych i Informatycznych 
rozpoczęła się realizacja projektu „Wysoka jakość kształcenia zawodowego                 
w Powiecie Giżyckim we współpracy z przedsiębiorcami”. Uchwałą Zarządu Powiatu 
realizację projektu powierzono Powiatowemu Zespołowi Obsługi Szkól i Placówek 
Oświatowych. Wartość projektu wynosi 2 014 127,68 zł, w tym dofinansowanie            
z funduszy Unii Europejskiej 1 663 079, 81 zł. 
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7) Młodzieżowy Ośrodek Socjoterapii w Giżycku zajął I miejsce w Powiatowym 
Przeglądzie Spektakli Profilaktycznych – w dniach 21 – 24 maja zaprezentował 
spektakl w Policach k/Szczecina na przeglądzie Młodzieżowych Ośrodków 
Socjoterapii oraz Młodzieżowych Ośrodków Wychowawczych „Przetwornik”. 

 
Starosta W. Strażewicz powiedział, iż na poprzedniej sesji awizowaliśmy wprowadzenie 
projektu uchwały o połączeniu  Centrum Kształcenia Zawodowego  i Ustawicznego ze Szkołą 
Policealną, ale nie ma go w porządku dzisiejszej sesji.  Następnie przedstawił informację o 
przeprowadzonych konsultacjach społecznych dotyczących  projektu uchwały w sprawie 
utworzenia zespołu pod nazwą Centrum Kształcenia Zawodowego  i Ustawicznego - 
połączenie CKZiU ze Szkołą Policealną: 
w styczniu 2017 r. wystąpiliśmy z koncepcją połączenia szkół, przedstawiliśmy ją radnym na 
posiedzeniach komisji   
28.02.2017  odbyło się spotkanie Starosty, Wicestarosty i Dyrektora  Powiatowego Zespołu 
Obsługi Szkół i Placówek Oświatowych z prezesami zarządów oddziałów Związku 
Nauczycielstwa Polskiego (Janina Rusznicka) oraz Związku Solidarność (Renata 
Andruszkiewicz). Spotkanie to odbyło się z inicjatywy Starosty Giżyckiego, który przedstawił 
przedstawicielom związków zawodowych propozycję połączenia CKZiU ze Szkołą 
Policealną. Głównym uzasadnieniem tego połączenia jest stworzenie silnego ośrodka 
edukacyjnego skierowanego do osób dorosłych. Liczba słuchaczy w obu placówkach maleje, 
co jest tylko częściowo związane z niżem demograficznym. Oferta obu placówek kierowana 
jest do osób bez ograniczeń wiekowych. Tak więc słuchaczami tak Szkoły Policealnej jak 
i Liceum Ogólnokształcącego i kwalifikacyjnych kursów zawodowych mogą być osoby 
kilkudziesięcioletnie, zamierzające uzyskać nowy zawód bądź też go zmienić. Nie są to więc 
roczniki z niżu demograficznego. Problemem związanym z naborem jest, pomimo starań obu 
placówek, mało skuteczna promocja oferty. Ma na to wpływ m.in. niewielka liczba stałych 
pracowników w obu placówkach. Większość pracowników zatrudniana jest na kilka godzin 
przez krótki okres czasu do przeprowadzenia danego przedmiotu. Są to w większości 
nauczyciele (w przypadku CKZiU) pracujący w innych szkołach, a w przypadku Szkoły 
Policealnej pracujący też np. w szpitalu, przedszkolu itp. W przypadku większych naborów 
oraz organizacji większej liczby kierunków zatrudnienie nie tylko nie ulegnie zmniejszeniu, 
ale wręcz będzie musiało ulec zwiększeniu. Dotyczy to szczególnie kadry pedagogicznej. 
W przypadku pracowników administracji i obsługi konieczność obsługi większej liczby 
słuchaczy nie spowoduje likwidacji etatów. Rozmowa z przedstawicielami związków była 
bardzo merytoryczna. Obie Panie wyraziły zadowolenie, że na tak wczesnym etapie 
przedstawia im się propozycje zmian wraz z argumentacją. Dzięki temu w sposób obiektywny 
będą mogły zapoznać się z argumentami  (nawet jeżeli będą przeciwne) pracowników obu 
placówek i będą w stanie wypracować dzięki temu stanowisko. Należy też podkreślić, że w 
trakcie rozmowy przedstawicielki związków zawodowych wyrażały zrozumienie dla 
przedstawionego zamiaru w obecnej sytuacji placówek (czyli zmniejszającej się liczby 
słuchaczy). 
6.03.2017 odbyło się spotkanie Starosty, Wicestarosty i Dyrektora PZOSiPO z Radą 
Pedagogiczną Szkoły Policealnej. Spotkanie odbyło się z inicjatywy Starosty Giżyckiego, 
który przedstawił propozycję połączenia CKZiU ze Szkołą Policealną. W trakcie dyskusji 
najczęściej pojawiającym się argumentem przeciwko połączeniu obu placówek była obawa 
przed utratą tożsamości Szkoły Policealnej. W dyskusji pojawił się też głos ze strony kadry 
nauczycielskiej, że połączenie daje szansę rozwoju Szkoły, przystąpienie do projektów z RPO 
skierowanych dla CKZiU z terenu województwa. W tej samej wypowiedzi zaznaczono, iż to     
w jaki sposób zostanie ta szansa wykorzystana zależy tylko i wyłącznie od pracowników 
szkoły. Na zakończenie spotkania wicestarosta poinformował, że wszystkie argumenty i głosy 
w dyskusji zostaną przeanalizowane bardzo dokładnie przed podjęciem decyzji 
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10.03.2017  odbyło się spotkanie Starosty, Wicestarosty i Dyrektora PZOSiPO z Radą 
Pedagogiczną oraz pracownikami CKZiU. W spotkaniu ze strony CKZiU uczestniczyło 
kilkanaście osób. Spotkanie,  tak jak poprzednie, odbyło się z inicjatywy Starosty Giżyckiego, 
który przedstawił propozycję połączenia CKZiU ze Szkołą Policealną. W trakcie dyskusji 
najczęściej pojawiającym się argumentem przeciwko połączeniu obu placówek była obawa 
przed utratą  pracy szczególnie przez pracowników administracji i obsługi. Jeden 
z nauczycieli przypomniał też częste przekształcenia placówki, co powoduję trudność w jej 
identyfikacji na rynku. W dyskusji pojawił się też (tak jak w Szkole Policealnej) głos ze 
strony kadry nauczycielskiej, że połączenie daje szansę rozwoju placówce, przystąpienie do 
projektów z RPO skierowanych dla CKZiU z terenu województwa. W tej samej wypowiedzi 
zaznaczono, iż to, w jaki sposób zostanie ta szansa wykorzystana, zależy tylko i wyłącznie od 
pracowników szkoły. Poproszono też o zapewnienie Starosty, że przekształcenie nie 
spowoduje zmniejszenia zatrudnienia pracowników administracji i obsługi. Starosta zapewnił, 
że samo przekształcenie nie będzie miało na to wpływu. Wpływ na ewentualne zmniejszenia 
etatów będzie miał niewielki nabór uczniów/słuchaczy. Na zakończenie spotkania, tak jak w 
czasie spotkania w Szkole Policealnej, Wicestarosta poinformował, że wszystkie argumenty 
i głosy w dyskusji zostaną przeanalizowane bardzo dokładnie przed podjęciem decyzji. 
12.04.2017 Starosta wystąpił do Rad Pedagogicznych Szkoły Policealnej, CKZiU oraz do 
związków zawodowych z pismem prosząc o wydanie opinii. 
5.05. 2017 wpłynęła opinia Rady Pedagogicznej Szkoły Policealnej (opinia negatywna:  11 
osób „przeciw”, 5 „za”, 5 „wstrzymało się”). 
5.05.2017 wpłynęła opinia Rady Pedagogicznej CKZiU (opinia negatywna, nie podano ile 
osób wzięło udział w głosowaniu, ile  głosowało za, ile przeciw i ile się wstrzymało). 
9.05.2017 Starosta wystąpił do dyrektorów obu placówek o przedstawienie na piśmie do dnia 
12.05.2017 koncepcji funkcjonowania obu placówek w roku szkolnym 2017/2018  (w tym 
planowanych kursów kwalifikacyjnych, kursów komercyjnych oraz innych działań 
poszerzających ofertę placówki np. realizację projektów ze szczególnym uwzględnieniem 
sposobu badania rynku potencjalnych słuchaczy/kursantów, metod promocji i rekrutacji). 
11.05.2017 negatywna opinia Związku Nauczycielstwa Polskiego w sprawie utworzenia 
zespołu pod nazwą Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego  
15.05.2016 w czasie posiedzenia Zarządu Powiatu dyrektor CKZiU przedstawiła opracowany 
na prośbę Starosty materiał.  
16.05.2017 w czasie posiedzenia Zarządu Powiatu dyrektor Szkoły Policealnej  przedstawiła 
opracowany na prośbę Starosty materiał. 
Do dnia dzisiejszego czyli 24.05.2017 nie wpłynęła opinia zawiązku zawodowego 
Solidarność ( termin upłynął 12.05.2017) 
Starosta stwierdził, że w tym stanie rzeczy Zarząd nie zdecydował się na przedłożenie 
projektu uchwały na sesję. 
M. Kaczorowska zapytała, czy to oznacza, że sprawa wydłuży się w czasie, ale że nie 
zaniechano tych czynności, zapytała czym kierowano się, aby połączyć placówki. Radna 
częściowo zna ten temat, ale chce wiedzieć to od Starosty. Zgłasza wątpliwość, bo z tego co 
wie, to Młodzieżowy Ośrodek Socjoterapii lokalowo wprowadzony do CKZiU przynosi 
straty. Nie jesteśmy w punkcie obrad wolne wnioski, ale będzie miała wniosek, aby 
wyprowadzić MOS z CKZiU, lecz gdyby zadano jej pytanie gdzie, to ona nie będzie się tym 
trudzić, bo od tego jest Zarząd. Jest na to czas aż do września i Zarząd zdąży. Są skargi 
okolicznych mieszkańców na zachowania uczniów tej szkoły, jest to  trudna młodzież i ta 
szkoła nie powinna się tu znajdować. 
J. Łożyński powiedział, że z niepokojem obserwuje poczynania Zarządu, w styczniu Zarząd 
przedłożył projekt  uchwały o wyłączeniu internatów również z tych dwóch placówek i tej 
sprawy dotyczyły dokumenty o sytuacji internatów i placówek oświatowych. W tej chwili 
powoływanie się na te dokumenty jest nieporozumieniem. Jeżeli wycofaliście się 
samodzielnie z tamtych projektów wyłączenia internatów ze szkół, to w tej chwili te 
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dokumenty są  nieaktualne, ponieważ nie dotyczą tej sytuacji, która obecnie istnieje. Bardzo 
proszę uściślić swoje zamiary, bo próbujecie budować domy od dachu. Bardzo mnie 
niepokoi, bo chcielibyśmy jakoś pomóc. Wielokrotnie apelowałem, abyście własne decyzje 
popierali konkretnymi argumentami, bo argument, że stworzymy  silny ośrodek edukacyjny  
do nikogo nie przemawia, bo niby na czym ma polegać ta siła. Sprawa jest zbyt poważna, aby 
w błahy sposób postępować z kadrą pedagogiczną, jest to kapitał ludzki nie do zastąpienia. 
Podejmujemy  straszne ryzyko przenosząc placówkę z miejsca na miejsce, co może 
skutkować utratą naboru  w przyszłych latach. Jest to niedopuszczalne, a tytułem 
ukształtowania merytorycznej współpracy radny przedstawia swoją interpelację do Zarządu 
Powiatu:  
 
Na podstawie § 33. 1. Statutu Powiatu Giżyckiego (Dz. U. Woj warm.-maz. z dnia 31 sierpnia 
2012 r. poz. 2303) przedkładam Interpelację o następującej treści: 
Proszę o opracowanie procedur postępowania w Powiatowym Zespole Obsługi Szkół 
i Placówek Oświatowych, których celem będzie usystematyzowanie kryteriów oceny 
jednostek oświatowych w kontekście potrzeb ich likwidacji, rozwiązania, połączenia lub 
utworzenia. Proszę aby procedury takie nakazywały wymienionemu Zespołowi wykonanie 
przed każdą z tych operacji analizy prawnej, ekonomiczno-finansowej, techniczno-
organizacyjnej oraz analizy oddziaływania społecznego. Proszę aby analizy sporządzane 
były przez osoby posiadające w tym zakresie kompetencje i kwalifikacje oraz aby sporządzano 
je na piśmie pod rygorem nieważności wszelkich decyzji podjętych bez tych analiz. 

Uzasadnienie 
W styczniu 2017 r. pod obrady Rady Powiatu Giżyckiego wniesiono projekty uchwał 
o połączeniu internatów w bursę. Zgodnie z intencją wnioskodawcy miało to poprawić jakość 
zarządzania internatami na terenie Powiatu Giżyckiego. W marcu 2017 r.  Zarząd Powiatu 
wycofał się z realizacji własnego projektu. Podobnie w kwietniu 2017 r.  Zarząd Powiatu 
podejmował prace nad projektem przekształcenia dwóch powiatowych jednostek oświatowych 
w nową – w zamyśle autora/ów lepiej zarządzaną i silniejszą ekonomicznie. W każdym z wyżej 
wymienionych przypadków nie przedstawiono spójnej analizy stanu jednostek przed 
przekształceniem ani prognozy stanu tych jednostek po przekształceniach popartej 
wiarygodnymi danymi. Niejasno uzasadniono także potrzeby tych przekształceń. Celowym 
wydaje się zatem określenie jasnych wymagań oraz kryteriów, jakim powinny podlegać 
wszelkie opracowania będące uzasadnieniem projektów przekształcania jednostek 
oświatowych. Opracowania takich procedur pozwoli także na wnikliwą analizę 
przedstawianych projektów uchwał na komisjach Rady Powiatu oraz w czasie ich 
procedowania na sesji. 
 
Radny dodał,  aby do czasu ustosunkowania się do interpelacji Zarząd powstrzymał się ze 
zmianami organizacyjnymi w szkołach. 
Starosta odpowiedział radnej M. Kaczorowskiej, że od 1 września połączenia placówek nie 
będzie. Zobowiązaliśmy dyrektorów placówek do przedstawienia planu rozwoju obu 
placówek. Połączenie ma głęboki sens – byłaby to jedna silna szkoła specjalizująca się w 
kształceniu dorosłych. Żadne placówki nie byłyby przenoszone, baza byłaby w CKZiU. 
Co do Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii, to będzie lokalowo tam, gdzie jest, gdyż nie ma 
innej możliwości jego zorganizowania, jest już trzecia grupa, placówka rozwija się, a skargi, 
że palą, śmiecą dotyczą nie tylko dzieci z MOS-u. 
Starosta odpowiedział radnemu J. Łożyńskiemu, iż na przedstawioną interpelację będzie 
odpowiedź. 
H. Sarul wytłumaczyła, że nie o to chodzi, że wycofujecie się z proponowanych uchwał, ale 
o to, aby proces decyzyjny nie był robiony od tyłu, najpierw pomysł, potem tworzy się 
dokumentację, potem związki zawodowe, rodzice itd. Nie jest on obarczony analizami – 
ekonomiczną, społeczną, również analizą kosztów – finansową. Zarząd zawsze próbuje nas 
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zaskoczyć, bo najpierw zapada decyzja, a potem się z niej wycofuje. Zacznijcie  od biznes- 
planu i analiz. 
Starosta W. Strażewicz powiedział, że do tego projektu dobrze się przygotowali, był on 
szeroko konsultowany,  bo już w styczniu przedstawili zamiar radnym -  wówczas nie było 
dyskusji, potem były rozmowy z radami pedagogicznymi, związkami zawodowymi, cześć 
nauczycieli popierała ten projekt. 
J. Łożyński powiedział, że zarządzanie jest tam, gdzie jego efekty. Trzeba zaczynać od 
analizy finansowej. Trzeba rozważyć korzyści i straty, które po przekształceniu wystąpią, ale 
czy nas na takie straty jest obecnie stać. Wycofaliście w marcu własny projekt uchwały 
o internatach bez żadnej argumentacji.  
Innych pytań i uwag do Zarządu nie zgłoszono.  
  
Przewodnicząca Rady przystąpiła do realizacji kolejnego punktu obrad: 
 
Ad. 5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
M. Kaczorowska zgłosiła wniosek o wyprowadzenie MOS-u z CKZiU, co będzie dobre dla 
młodzieży, ponieważ ta młodzież wcale się nie integruje z tą młodzieżą, która przebywa 
w CKZiU, ponadto jest tam ilościowo dużo osób i miałabym pytanie, czy taki budynek 
spełnia normy pod względem ilości znajdujących się tam mieszkańców. Dalej ponawiam 
wniosek o wyprowadzenie tej placówki do jakiegoś budynku gdzieś,  no bo mamy dużo 
takich budynków w Giżycku. Nie będę podpowiadała Panu Staroście, gdyż nie dostaję takich 
pieniędzy jak Pan, bo gdym dostawała, to bym pomyślała, pochodziła, popytała, a decyzję 
pozostawiam Państwu. 
J. Łożyński poprosił Przewodniczącą Rady o przegłosowanie  następującego wniosku:   
do czasu ustosunkowania się Zarządu Powiatu do złożonej przez niego interpelacji 
wnosi o zobowiązanie Zarządu do powstrzymania się ze zmianami organizacyjnymi 
w powiatowej oświacie. 
Starosta W. Strażewicz powiedział do M. Kaczorowskiej, że jest to jego ostatnia kadencja, 
o czym ona świetnie wie, w przyszłej kadencji może dama będzie kierowała powiatem, a ma 
Pani wielkie szanse. Wiosek o przeniesienie MOS-u – to trzeba wskazać gdzie przenieść, nie 
ma obecnie takiej możliwości, żeby MOS wycofać  z budynku CKZiU. 
W. Kruszewski powiedział, że przysłuchuje się tej dyskusji i zastanawia się do czego ona 
prowadzi, mówi się, że decyzje mają być podejmowane po analizie ekonomicznej, po 
biznesplanie, radna przed chwilą złożyła wniosek, zastanówmy się, co nam się opłaci, czy nas 
na to stać, czy powinniśmy to zrobić,   nie uważam, że ten wniosek na tym etapie jest godny 
rozpatrzenia, ale jeżeli tak, to zróbmy to tak, jak do tej pory, czyli przedyskutujmy sami, 
przedyskutujmy to ze środowiskiem nauczycielskim, z osobami które tym żyją i wtedy 
podejmiemy decyzje. Dlaczego nie mamy zrobić tego w ten sposób, pani radna ma pomysł, 
pochylmy się nad tym, niekoniecznie musimy od razu to negować mówiąc, że jest to złe. 
J. Łożyński powiedział, że w styczniu rozpoczęliśmy prace pod wpływem projektów uchwał 
inicjowanych przez Zarząd -  zmierzających do wyłączenia internatów ze szkół, jako Komisja 
Edukacji odwiedziliśmy te internaty, wczoraj zakończyliśmy rozpoznawanie sprawy 
wizytując trzeci internat, który mieliśmy wyłączyć ze szkoły Policealnej, a Zarząd dwa 
miesiące temu wycofał te uchwały z własnej inicjatywy. 
L. Należyty powiedziała, że jesteśmy w przededniu wrześniowej reformy oświatowej,  jej 
wniosek, jako radnej jest  taki – wstrzymajmy się ze wszystkimi zmianami w edukacji do tego 
czasu, zobaczmy, co nam reforma przyniesie i dopiero, co najmniej w przyszłym roku 
kalendarzowym 2018,  dokonajmy rzetelnej analizy ekonomicznej i merytorycznej stanu 
naszej oświaty i wtedy zadecydujmy. 
M. Drzażdżewski powiedział, że są to emocjonalne wnioski, zaproponował, aby przenieść 
dyskusję na Komisję Edukacji – te dwa wnioski dotyczą właśnie Komisji Edukacji, 
porozmawiajmy spokojnie. Jestem w stanie przedstawić  cały zasób nieruchomości jakim 
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dysponuje Powiat i Pani Kaczorowska popatrzy, czy jest możliwość przeniesienia kogoś, czy 
nie, czy też wypowiedzenia jakichś umów najmu. Wtedy podejmie Pani świadomie decyzję 
i zweryfikuje wniosek czy dalej wyprowadzać MOS z CKZiU. Trzeba mieć pewne dane do 
podejmowania decyzji, zaraz będzie nabór do tych szkół i to on zdecyduje. Przenieśmy tę 
dyskusję na Komisje. 
M. Ł ępicka-Gij  powiedziała, że głos P. Należyty i P. Wicestarosty są jak najbardziej 
uzasadnione. Czekają nas w edukacji od września zmiany w naszych jednostkach i są one na 
tyle poważne i na tyle absorbują dzisiaj  ich działalność i to, jak przystosować się do tego 
i odnaleźć się od września, że dzisiaj wskazywanie jeszcze z naszej strony zmian, które 
wymagają czasu pracy i nakładów  jest dodatkowym obciążeniem. Uważam, że jak 
najbardziej uzasadnionym jest wniosek, aby do analiz i tematu podejmowania decyzji o 
zmianach organizacyjnych  powrócić, ale po wrześniu.  Zmiana ustawy pokaże co nas czeka, 
w jakiej jesteśmy sytuacji, bo być może dzisiaj problemy, które są dla nas ogromne, po 
wrześniu, po kilku miesiącach, będą dla nas bez znaczenia. Mój wniosek jest taki,  aby dzisiaj 
dać pole dyrektorom do pracy nad zmianami wg nowej ustawy. Uwagi P. Łożyńskiego są 
bardzo trafne. Nauką powinno być to, jak zmiany wprowadzać. To, co nam się udało 
wypracować, to jest nasz dorobek, a z tego, gdzie popełniliśmy błędy wyciągnijmy wnioski, 
będzie łatwiej i prościej na przyszłość, uczmy się na własnych błędach. 
Przewodnicząca Rady  zapytała, czy radni podtrzymują swoje wnioski. 
M. Kaczorowska i  J. Łożyński  odpowiedzieli, że tak. 
Wicestarosta M. Drzażdżewski powiedział, że dzisiaj Zarząd  zatwierdził wszystkie arkusze 
organizacyjne szkół, dyrektorzy mogą spokojnie pracować. Analizy, zmiany i aneksy będą po 
naborze. 
J. Łożyński zapytał jak dyrektorzy mogą spokojnie pracować, skoro co 2 -  3 miesiące 
dowiadują się, że  placówka, przez nich prowadzona jest likwidowana lub przenoszona 
w inne miejsce. Czy mógłby Pan Starosta przytoczyć datę pisma, w którym zwrócił się Pan 
do dyrektorów z prośbą o informację o przyszłym naborze i jaki Pan im dał termin na 
odpowiedź.  Chodzi o układ pracy dyrektorów, którzy są teraz zajęci naborem na przyszły 
rok. Kiedy w styczniu przedłożyliście projekt uchwały o wyłączeniu internatów ze szkół, być 
może kadra pedagogiczna, niezbyt zaznajomiona z tematem, zareagowała na to zbyt 
emocjonalnie. A teraz znowu dyrektorzy dowiadują się, że ich placówki będą przenoszone, 
przekształcane likwidowane i odtwarzane na nowo. 
Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że tyle razy o tym mówiono, a radny nie zrozumiał 
tego procesu, nikt niczego nie likwidował, nikt niczego nie przenosił. Miały być dwie 
palcówki połączone w jedną szkołę, nie likwidowane, nie przenoszone. 
 
O godz. 15.53 salę obrad opuścił radny Henryk Dadełło. 
Od tej pory pracowało 16 radnych. 
 
Starosta W. Strażewicz powiedział, że skoro mamy głosować wniosek M. Kaczorowskiej 
o wyprowadzenie MOS-u z budynku CKZiU,  to on składa wniosek przeciwny, 
o niewyprowadzanie - bo niby dokąd mielibyśmy MOS wyprowadzić, na ulicę, proszę 
wskazać dokąd mamy go przenieść. Nie można głosować tego wniosku, trzeba go 
przepracować i wskazać, gdzie mamy go przenieść. 
M. Kaczorowska w odpowiedzi na wniosek Starosty złożyła wniosek o przeprowadzenie 
rozeznania o możliwości wyprowadzenia MOS-u  z CKZiU i przedyskutowanie tego na 
najbliższych komisjach. 
Przewodnicząca Rady poddała wniosek M. Kaczorowskiej pod głosowanie. 
Starosta stwierdził, że M. Kaczorowska po prostu wycofała swój poprzedni wniosek. 
M. Kaczorowska potwierdziła, że nie widzi potrzeby jego głosowania. 
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Przewodnicząca Rady wobec tego stwierdziła, że wniosek o przeprowadzenie rozeznania 
o możliwości wyprowadzenia MOS-u z CKZiU został jednomyślnie przez aklamację przez 
radnych przyjęty, wobec braku głosów przeciwnych i zgody Starosty. 
Przewodnicząca Rady poddała wniosek J. Łożyńskiego pod głosowanie. 
(treść wniosku: do czasu ustosunkowania się Zarządu Powiatu do złożonej przez niego 
interpelacji wnosi o zobowiązanie Zarządu do powstrzymania się ze zmianami 
organizacyjnymi w powiatowej oświacie). 
Starosta W. Strażewicz powiedział takiej możliwości w maju nie przewidujemy. 
Przewodnicząca Rady przypomniała, że Zarząd ma 14 dni na odpowiedź na interpelację 
radnego. 
Wynik głosowania: „za” – 3, „przeciw” – 7 , „wstrzymujący się” – 6. 
Wniosek  nie został przez Radę przyjęty. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała opinię i wniosek Komisji  Edukacji, Kultury 
i Sportu z posiedzenia w dniu 26 kwietnia 2017 r. zatwierdzony na posiedzeniu w dniu 24 
maja 2017 r. : 
Temat: Wizyta w Internacie Zespołu Szkół Elektronicznych i Informatycznych 
w Giżycku – zapoznanie się z warunkami pobytu uczniów, konsultacja z wychowawcami 
i kierownictwem Internatu. 
 

1) Komisja zapoznała się z funkcjonowaniem internatu i organizacją pobytu uczniów. 
Warunki socjalno-bytowe ocenia jako wystarczające. Niemniej jednak w ocenie 
Komisji konieczne jest podjęcie czynności zmierzających do znacznej poprawy 
funkcjonalności,  warunków socjalno-bytowych oraz estetyki wnętrza. Kierownictwo 
Internatu dokłada starań w tym kierunku, jednak zakres i tempo prac jest 
niewystarczające ze względu na zbyt małe możliwości finansowe Szkoły. W ocenie 
Komisji konieczna jest inwentaryzacja obiektu celem określenia zakresu i kolejności 
etapów prac remontowych wewnątrz budynku z uwzględnieniem zaleceń Decyzji 
Komendanta Powiatowej Straży Pożarnej z dnia 21.05.2014 r. 

2) Komisja wnosi do Komisji Rewizyjnej o przeprowadzenie kontroli Organu 
prowadzącego w zakresie podjętych działań dostosowania Internatu ZSEiI do zaleceń 
Decyzji Komendanta Powiatowej Straży Pożarnej PZ.5581.15.2014 z dnia 
21.05.2014 r. (W załączeniu kopia decyzji Komendanta PSP w Giżycku.)  

 

Innych spraw nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zamknęła dyskusję w punkcie: Wolne  wnioski i zapytania 
radnych. 
 
Ad. 6. Ocena zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę sytuacji społecznej 
i demograficznej.  
Sprawozdanie  stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu  zwróciła się do radnych o uwagi i pytania 
do przedstawionego Sprawozdania. 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu oznajmiła, iż  Rada Powiatu zapoznała się ze 
Sprawozdaniem nie zgłaszając uwag. 

 
Ad. 7. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy za rok 2016. 
Sprawozdanie  stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu  zwróciła się do radnych o uwagi i pytania 
do przedstawionego Sprawozdania. 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu oznajmiła, iż  Rada Powiatu zapoznała się ze 
Sprawozdaniem nie zgłaszając uwag. 

 
Ad. 8. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z realizacji programu współpracy 
z organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego za rok 2016. 
Sprawozdanie  stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu  zwróciła się do radnych o uwagi i pytania 
do przedstawionego Sprawozdania. 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
 Przewodnicząca Rady Powiatu oznajmiła, iż  Rada Powiatu zapoznała się ze 
Sprawozdaniem nie zgłaszając uwag. 

 
Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Powiatu Giżyckiego na lata 2017 - 2029. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Zmiany uchwały w sprawie WPF spowodowane są planowanymi zmianami  uchwały 
budżetowej Powiatu Giżyckiego na rok 2017, w tym w szczególności zmniejszeniem planu 
rozchodów z tytułu spłat rat kredytów o kwotę 342.546 zł (do wysokości środków 
otrzymanych z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich, zgodnie z zawartą umową 
kredytową), zwiększeniem o kwotę 342.546 zł. 
Przychody z tytułu planowanego do zaciągnięcia w 2017 r. kredytu nie ulegają zmianie.   
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Komisje Spraw Społecznych oraz Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  zapoznały się, ale nie 
opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 13, „przeciw” – 3, „wstrzymujący się – nie było. 
Uchwała Nr XXXI.195.2017 w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Powiatu Giżyckiego na lata 2017 – 2029 została podjęta – stanowi załącznik 
nr 6 do protokołu. 
 
Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2017.  
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Dochody: 
Rozdz.60014 § 6257 i § 6430 – dotyczy ujęcia w budżecie dochodów pochodzących 
z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich, przeznaczonych na przebudowę dróg 
powiatowych na odcinku Sterławki Wlk. – Jeziorko oraz na odcinku Jeziorowskie – 
Kruklanki, w prawidłowej podziałce klasyfikacji budżetowej i w kwocie rzeczywistego 
dofinansowania.   
 Dochody i wydatki: 
Rozdz.60014 § 6300 – dotyczy pomocy finansowej udzielonej Powiatowi przez Gminę 
Miejską Giżycko w kwocie 900.000 zł z przeznaczeniem na przebudowę ul. Kolejowej. 
Rozdz.71012 i rozdz.71095 – dotyczy ujęcia we właściwej podziałce klasyfikacji budżetowej 
planu dochodów i wydatków na zadania z zakresu geodezji i kartografii. 
Wydatki: 
Rozdz.60014 – dotyczy przesunięć między paragrafami w planie finansowym zadania 
inwestycyjnego pn. „Przebudowa drogi 1734N: gr.pow.-Jeziorowskie-Kruklanki -(Sołdany) 
dr.kraj.63”. 
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Rozdz.80114, rozdz. 92695 – dotyczy przesunięć pomiędzy paragrafami w celu 
zabezpieczenia środków na zakup nagród konkursowych w Powiatowym Zespole Obsługi 
Szkół i Placówek Oświatowych. 
Rozdz.80140 – dotyczy przesunięć pomiędzy paragrafami w celu zabezpieczenia środków na 
zakup nagród dla uczniów za osiągnięcia w nauce  w Centrum Kształcenia Zawodowego 
i Ustawicznego. 
 Ponadto: 
dokonuje się zmniejszenia planu rozchodów z tytułu spłat rat kredytów o kwotę 342.546 zł 
(do wysokości środków otrzymanych z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich, zgodnie 
z zawartą umową kredytową). 
W wyniku ww. zmian deficyt ulega zwiększeniu o kwotę 342.546 zł. 
Przychody z tytułu planowanego do zaciągnięcia w 2017 r. kredytu nie ulegają zmianie.   
 Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Komisje Spraw Społecznych oraz Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  zapoznały się, ale nie 
opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 13, „przeciw” – 3, „wstrzymujący się – nie było. 
Uchwała Nr XXXI.195.2017 w sprawie dokonania zmian w dokonania zmian w budżecie 
powiatu na rok 2017 została podjęta – stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
 Ad. 11. Sprawy różne. 
W. Kruszewski powiedział, iż był w Urzędzie Gminy Miłki, gdzie zobligowano go, aby 
podziękował P. Józefowi Pipiro – Dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych za profesjonalizm 
w wykonywaniu swojej pracy zawodowej. 
E. Ostrowska dodała podziękowania P. J. Pipiro za obniżenie krawężników na ul. 
Świderskiej, o które prosiła na poprzedniej sesji na wniosek rowerzystów. 
H. Sarul zwróciła się do J. Pipiro, żeby po roku od jej pierwszej prośby o wycięcie suchych 
drzew w pasie drogowym przy ul. Wodociągowej w końcu to zrobił. 
J. Łożyński powiedział : Wnoszę o oficjalne podziękowanie samorządom gminnym 
w imieniu Rady Powiatu Giżyckiego za partycypację w zakupach sprzętu do Szpitala 
Giżyckiego. Dodał, iż generator rezerwowego zasilania z wyposażeniem pracuje. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu M. Ł ępicka-Gij  poinformowała: 

1) 9 maja  do wiadomości Przewodniczącej Rady Powiatu wpłynęło pismo z 
Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego i Ustawicznego – protokół  nr 
01/2017 zebrania pracowników administracji i obsługi CKZiU odbytego 4 maja na 
temat wydania opinii  w sprawie połączenia giżyckich placówek: CKZiU oraz 
Szkoły Policealnej – pismo jest do wglądu w Biurze Rady Powiatu; 

2) 17 maja do Przewodniczącej Rady Powiatu wpłynęło pismo W-M Kuratora 
Oświaty w sprawie prośby  nauczycielki Centrum Kształcenia Zawodowego 
i Ustawicznego w Giżycku dotyczącej spraw związanych ze stosunkiem pracy – 
kopię pisma Radni otrzymali do zapoznania się. Poinformowała, iż odpowie 
autorce pisma, że Rada nie posiada kompetencji do interpretowania prawa pracy 
oraz wskaże, że pismo nie wyczerpuje znamion skargi na kierownika jednostki i w 
przypadku niedoprecyzowania pozostanie bez rozpatrzenia. Takie stanowisko 
potwierdza obsługa prawna Starostwa. Radni nie zgłosili uwag do 
zaproponowanego postępowania. 

3) 23 maja do Przewodniczącej Rady Powiatu wpłynęło pismo Dyrektora CKZiU  
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 P. Beaty Bobieni, która w związku ze skargą P. Renaty Andruszkiewicz,   
przewodniczącej MOZPO NZSS „Solidarność” kwestionującą prawidłowe 
funkcjonowanie CKZiU przedstawiła wyniki kontroli placówki z okresu 1.09.2015 
– 23.05.2017 r. – pismo jest do wglądu w Biurze Rady Powiatu; 

4) 25 maja do Przewodniczącej Rady Powiatu wpłynęło pismo uczniów Liceum 
Ogólnokształcącego dla Dorosłych w CKZiU wyrażające sprzeciw na działania 
Starosty polegające na przeniesieniu CKZiU do szkoły medycznej – pismo jest do 
wglądu w Biurze Rady Powiatu; 

5) XXXII sesję Rady Powiatu, ze względu na moja nieobecność, poprowadzi 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu - Stanisław Bojarski. 

 
J. Łożyński powiedział, że 23 lutego 2017 r.  w  Szkole Policealnej im. H. Chrzanowskiej 
miała miejsce kontrola Kuratorium Oświaty  Delegatury w Ełku – wnioski wynikające 
z kontroli był następujące:  
„W trakcie kontroli sprawdzono prowadzenie nadzoru pedagogicznego szkoły nad pracą 
internatu. Z informacji uzyskanych od dyrektora szkoły oraz zapisów w planie nadzoru 
pedagogicznego wynika, że w internacie przeprowadzane są obserwacje zajęć oraz 
systematycznie dokonuje się kontroli dokumentacji prowadzonej przez wychowawców. Wyniki 
kontroli wskazują, że dzięki internatowi młodzież może mieszkać i uczyć się w większym 
mieście i w wymarzonej szkole. We właściwy sposób zorganizowana praca w internacie 
sprawia, że realizowane zadania opiekuńczo-wychowawcze skutkują większą 
samodzielnością, odpowiedzialnością, umiejętnością współpracy młodzieży, a przebywanie 
w zbiorowości, koniecznością dostosowania się do jej reguł, co ma wpływ na kształtowanie 
u młodych ludzi pożądanych społecznie postaw.” 
J. Łożyński zwrócił się do Starosty mówiąc, że są to twarde argumenty, a Zarząd  Powiatu 
chce przekształcać  internaty, radny nie może znaleźć żadnego konkretnego argumentu, jakim 
Zarząd kieruje się w tych zamierzeniach, a jako Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury 
i Sportu  szuka ich wizytując kolejne internaty, bezskutecznie.  
H. Sarul skwitowała wypowiedź przedmówcy, iż opinia publiczna mówi, że tu chodzi  
o zmiany personalne na stanowiskach dyrektorów szkół. 
Innych spraw nie zgłoszono. 
 
Ad. 12.   Zamknięcie sesji.       
Wobec wyczerpania  porządku obrad tematyki sesji o godz. 16.20 Przewodnicząca Rady 
Powiatu zamknęła obrady.   
 
 
Protokołowała Przewodnicząca Rady Powiatu 
 
Barbara Mikołajczyk               Monika Łępicka-Gij  
  


